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Protokół nr XXVIII/2013 

z  Sesji Rady Gminy Wymiarki z dnia 5 czerwca 2013 r. 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury i Biblioteki w 

Wymiarkach. 

 

Ad.1. Otwarcie sesj i . 

Przewodniczący Rady Gminy Wymiarki Pan Piotr Adamek o godz.16:00 

otworzył obrady XXVIII Sesj i  Rady Gminy w Wymiarkach.  Na podstawie l isty 

obecności stwierdzi ł  prawomocność  obrad (w sesj i  uczestniczyło 13 radnych - 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzj i) .  

W obradach uczestniczyl i :  

1. Adamek Piotr 

2. Pi lny Jerzy 

3. Bednarz Janina  

4. Hoffman Cezary 

5. Wieczorek Joanna 

6. Kowalski Piotr 

7. Kowalów Edward 

8. Starzec Andrzej  

9. Wróbel Leszek 

10.  Janiszewski Waldemar  

11. Szkodzińska Barbara 

12. Kiszka Halina 

13.Babiarz Zbigniew. 

Ponadto w sesj i  uczestniczyły osoby zaproszone. Listy obecności  radnych i  

gości zaproszonych stanowią  załączniki  nr 1 i  nr 2  do niniejszego protokołu. 

Ad.2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy nie odczytywał porządku obrad ze względu na 

to, iż  radni otrzymali  go przed sesją .  Zapytał także czy ktoś  wnosi uwagi do 

porządku. Pani Wójt, Anita Staszkowian złożyła wniosek aby wprowadzić  w 

punkcie 9 podpunkt  e) czyl i  projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wymiarki na lata 2012-2022.  Poddano  pod 

głosowanie złożony wniosek, który został przyjęty jednogłośnie.  
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXVII sesji . 

4. Wnioski z posiedzeń  komisji stałych Rady Gminy Wymiarki.  

5. Interpelacje i  zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy Wymiarki z działań  podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) oceny zasobów pomocy społecznej na 2012 rok dla Gminy Wymiarki. 

 b)  zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i  zbiorowego 

odprowadzenia  ścieków na okres od dnia 1 l ipca 2013 r. do dnia 30 

czerwca 2014 r.  

 c)  ustalenia dopłaty do stawki ceny za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

 d)  zmiany uchwały budżetowej na 2013 r. 

 e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wymiarki na lata 

2013-2022 

      10. Wolne wnioski i  zapytania. 

11. Zamknięcie obrad XXVIII sesji. 

Ad.3. Zatwierdzenie protokołu z XXVII  sesj i .  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś  z Radnych wyznaczonych do 

zapoznania się  z protokołem z poprzedniej  sesj i  chciałby wnieść  do niego poprawki.  

Radny Piotr Kowalski i  radny Jerzy Pi lny oznajmil i , iż zapoznal i  się  z protokołem i  

nie wnoszą  uwag. Protokół uznano za przyję ty . Do zapoznania się  z protokołem z 

XXVIII sesj i  wyznaczono radnego Andrzeja Starca i  radną  Barbarę  Szkodzińską .  

Ad.4. Wnioski z posiedzeń  komisj i  stałych Rady Gminy Wymiarki. 

 Wszyscy radni otrzymali  na piśmie wnioski  z posiedzeń  komisj i  stałych Rady 

Gminy zatem nie odczytywano ich na sesj i .  Radna Janina Bednarz przedstawiła 

natomiast wnioski z posiedzenia Komisj i Rewizyjnej  z dnia 27 maja 2013 r. 

Wnioski z posiedzeń  komisj i  w okresie pomiędzy sesjami stanowią  załączniki  nr 3 

i  4 do niniejszego protokołu. 
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Ad.5. Interpelacje i  zapytania radnych. 

1. Radny Edward Kowalów: 

•  Ulica Strzelecka i  Matejki  w Wymiarkach wymagają  naprawy 

ponieważ są  nieprzejezdne; 

•  Droga do lasu wiodąca od ul icy Strzeleckiej  jest zniszczona przez 

samochody ciężarowe wożące drewno. Powinno się  użyć  równiarki aby 

naprawić  ten odcinek. 

•  Apele dotyczące czyszczenia rowów gminnych przyniosły wymierne 

korzyści,  jak do tej  pory uchroni ło to mieszkańców przed 

podtopieniami. W dalszym ciągu powinno się  czyścić  systematycznie 

rowy. 

2. Radny Piotr Kowalski:  

•  Należałoby zawiązać  porozumienie z Nadleśnictwem w sprawie 

regulacj i  poziomu wody w stawie k. siedziby Nadleśnictwa. Można 

byłoby stworzyć  system regulacj i  poziomu wód w gminie, który 

umoż l iwi łby kontrolę  i lości wody oraz jej  odprowadzanie z rowów. 

•  Jeden z pracowników Urzędu Gminy zaniedbał pewnych czynności w 

związku z czym snopki siana zostały porwane przez nurt rzeczki za 

szkołą  w Wymiarkach. 

•  Jakiś  czas temu zwracano się  do Urzędu Gminy z prośbą  o podjecie 

działań  mających na celu przejęcie terenów po ogródkach 

działkowych. Zdaniem radnego gmina może przejąć  takie tereny w 

związku z czym należy ponownie zorientować  się  w temacie i  podjąć 

działania aby te tereny przejąć .  

3. Radny Zbigniew Babiarz: 

•  Przy jednej  z posesj i na ul. Strzeleckiej  znajduje się słup 

energetyczny, który zagraża mieszkańcom, należy podjąć  kroki w celu 

jego usunięcia. 

•  Skrzyżowanie ul. Kasztanowej i  Polnej  powinno być  dokładniej 

oznakowane, oprócz znaku „ustąp pierwszeństwa” powinien pojawić  

się  znak „droga z pierwszeństwem przejazdu” oraz wskazanie kierunku 

jazdy ponieważ aktualnie sytuacja na tej  drodze jest niejasna i  może 

przyczyniać  się  do kol izj i .  

•  Ul. Kasztanowa jest w fatalnym stanie technicznym. Powinno się  użyć  

równiarki aby ją  naprawić .  Wydano pieniądze na sprzę t  do równani i  

t rzeba z niego korzystać  aby nie skorodował.  
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•  Przy wjeździe do Wymiarek od strony Lutynki przy skrzyżowaniu 

brakuje znaku wskazującego, w którą  stronę  jedzie się  do Wymiarek 

oraz gdzie miejscowość  dokładnie się  zaczyna. 

4. Radna Janina Bednarz: 

•  Należy udrożnić  rów przy ul. Kombatantów oraz zrobić  odpływ 

naprzeciw domu sołtysa w Witoszynie ponieważ gromadzi się  tam 

woda; 

•  Czy mieszkańcy będą  mogl i  zwracać  się  do Gminy o ulgi na śmieci? 

Czy koszty za odbiór i  wywóz będą  musiały dodatkowo wzrosnąć  ( jak 

wynika z informacj i  o przetargach na odbiór odpadów, którą  to radni 

otrzymali  przed sesją). 

5. Radny Cezary Hoffman: 

•  Droga, przy której kładziono ostatnio kabel energetyczny jest 

uszkodzona, asfalt  się  obłupuje. 

•  Przy ul . II Armii  WP od placu zabaw w kierunku ul Szkolnej  powinno 

się  postawić  latarnię .  Na dość  długim odcinku drogi brakuje 

oświetlenia co utrudnia widoczność  oraz przemieszczanie się  po 

zmroku. 

6. Radna Joanna Wieczorek: 

•  Prośba o przypomnienie do Starostwa o wycince drzew i  krzaków, w 

związku z tym że wszystko coraz intensywniej  zarasta.  

7. Radny Leszek Wróbel: 

•  Jakie są  efekty poszukiwań  złóż wody? 

8. W-ce Przewodnicząca Halina Kiszka: 

•  Na ostatniej  sesj i  poruszano problem studzienki przy ul. Ks. Witolda a 

kierownik referatu gospodarki komunalnej  obiecał załatwić  sprawę .  

Do dziś  studzienka jest odkryta i  stwarza niebezpieczeństwo dla 

przechodniów. 

•  Słup przy ul. Strzeleckiej , o którym mówiła radny Babiarz należy 

zdemontować  ponieważ grozi  zawaleniem na wypadek wichury. 

•  Znak z nazwą  miejscowości należałoby ustawić  także przy os. 40-

lecia. Kierowcy wjeżdżający od Si lno Małej  lub Lutynki są  

zdezorientowani. 
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•  Po ostatniej  wichurze złamała się  l ipa na cmentarzu i  uszkodzi ła ki lka 

grobów. Należy usunąć  ja i  ki lka innych drzew zagrażającym 

okol icznym grobom. 

9. Radny Jerzy Pi lny: 

•  Należy poinformować  powiat o gigantycznej dziurze w asfalcie jaka 

powstała wskutek zimy przy wjeździe do Lutynki;  

•  Droga na Witoszynie Górnym wymaga łatania ponieważ  jest 

nieprzejezdna. 

Ad.6. Odpowiedzi na zapytania i  interpelacje. 

 Jeś l i  chodzi o remonty dróg (m.in. Strzelecka, Kasztanowa, „Jeziorko”) to 

Pan Tomasz Dziok poinformował, iż część  prac została poczyniona wedle 

moż l iwo ści f inansowych, technicznych, czasowych, i td. Pogoda uniemoż l iwi ła 

wykonanie wielu rzeczy. Jak tylko sytuacja pogodowa ulegnie poprawie powrócimy 

do napraw dróg gruntowych. Na Witoszynie Górnym mówiono, że droga zostanie 

załatana jak tylko pogoda się  poprawi. Opady wstrzymały wszystko. Wszelkie 

uwagi dotyczące dróg, poboczy, rowów powiatowych są  bezzwłocznie 

przekazywane do Starostwa. Ostatnio w ciągu 2-3 godz. Połatal i  ki lka dziur przy ul. 

I I Armii  WP. Gmina wykonuje prace leżące w kompetencjach powiatu. Tak nie 

może być .  Obecnie pracownicy „komunalki” zajmują  się  wycinką  krzaków, 

czyszczeniem rowów. Musimy wykonywać  zadania mieszczące się  w naszym 

zakresie obowiązków.  

 Pani Wójt oznajmiła,  że szkody jakie wyrządzi ła złamana l ipa zostały 

zgłoszone do ubezpieczalni. Jeś l i  chodzi o wycinkę  drzew na cmentarzu to 

zezwolenie jest, brak natomiast środków na ten cel. Są  to koszty ok. 40 tys.  zł .  

Musi to wykonać  specjalistyczna f irma (na l inach) a nie pracownicy „komunalki”. 

Ludzie, którzy sadzą  na cmentarzu różnego rodzaju drzewa, iglaki muszą  mieć  

świadomość ,  że te drzewa też kiedyś  będą  zagrażać  bezpieczeństwu i  trzeba będzie 

je usunąć  za niemałe pieniądze. Sprawa słupa przy ul. Strzeleckiej była zgłaszana 

do telekomunikacj i  dwukrotnie, do dziś  nie podję to działań .  Nadal będziemy w tej 

sprawie interweniować .  Jeś l i  chodzi o postawienie nowej  latarni przy ul. II Armii  

WP to Gminy obecnie nie stać  na taki wydatek. 

 W dalszej  części Pani Wójt poinformowała, że dzięki odwiertom znaleziono 

źródło wody. Teraz ma odbyć  się  spotkanie w sprawie wydajności owych źródeł 

(Witoszyn Górny i  Osiedle Południe). Jeś l i  chodzi o nazwy ul ic to zajmie się  tym 

Gmina, natomiast tabl iczki z nazwą  miejscowości powinien postawić  powiat. Jeś l i  

się  nie poczują  do obowiązku będziemy musiel i  to zrobić  sami. 
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Następnie skupiono się  na problemie odpadów. Pani Anita Staszkowian 

oznajmiła, że zgodnie z informacją  jaką  radni otrzymali  na piśmie do tej  pory 

odbyły się  2 przetargi na odbiór odpadów. Żaden z nich nie przyniósł efektów. 

Brakuje nam środków f inansowych. Tylko jedna f irma stanę ła do przetargu i  

zaproponowała wyższą  stawki aniżel i  posiadane przez nas środki f inansowe. Z 

uwagi na to należy podjąć  konkretne działania, t j .  zmiany w SIWZ, podniesienie 

stawki, lub zabezpieczenie w ostateczności  środków w budżecie na ten cel. Radni 

muszą  się  spotkać  i  podjąć  konkretne decyzje. Jeś l i  chodzi o ulgi to sposób ich 

przyznawania należy okreś l i ć  uchwałę .  Ulgi wymuszą  natomiast zabezpieczenie w 

budżecie środków na pokrycie tych ulg. Ponadto w obecnej  sytuacj i odbiór odpadów 

z naszego terenu jest dla f i rm nie rentowny, stąd brak zainteresowania przy 

przetargach. 

Radnych oburza fakt, że to co do tej  pory było dla f i rm odbierających śmieci 

opłacalne nagle stało się  nierentowne. Radni uważają  również,  że niepotrzebnie 

należymy do Łużyckiego Związku Gmin ponieważ nie mamy z tego żadnych 

korzyści. Pani Maria Wrońska wyjaśni ła, iż ŁZG miał pierwotnie zajmować  się  

odpadami. Zgody na to nie wyrazi ły 4 gminy i  plan legł w gruzach. Jednak 

ponownie inicjatywa będzie wznawiana, chociażby dlatego, że na gminy spadną  

niedługo kolejne obowiązki, związane np. z komunikacją .  Obecnie Z.Z.O. Sp. z o.o. 

buduje składowisko odpadów w Marszowie. Gmina jako udziałowiec będzie mogła 

kiedyś  odsprzedać  swoje udziały i  pozyskać  znaczne środki f inansowe z tego tytułu. 

Ad.7.  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie między sesjami. 

• 22 kwietnia 2013 r. wpłynęła Uchwała Nr 211/2013 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 19 kwietnia 2013 r. w sprawie wydania 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wymiarki za 2012 rok wraz z 

informacją o stanie mienia Gminy. RIO zaopiniował pozytywnie wykonanie 

zeszłorocznego budżetu. 

• 30 kwietnia 2013 r. wpłynęła Uchwała Nr 170/2013 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej dotycząca Uchwały Nr XXVII/159/2013 rady Gminy Wymiarki z dnia 11 

kwietnia 2013 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wymiarki  na lata 2013-2022, w której stwierdzono nieistotne naruszenie prawa 

polegające na błędach rachunkowych. 

• 30 kwietnia 2013 r. do Rady Gminy Wymiarki wpłynęła Ocena zasobów pomocy 

społecznej na rok 2012 dla Gminy Wymiarki. 
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• W dniach 7-13 maja 2013 r. uczestniczyłem w delegacji do Francji w ramach 

współpracy z miastem partnerskim Blanzy. 

• 29 maja 2013 r. do wiadomości Rady Gminy Wymiarki wpłynęła skarga mieszkanki 

Gminy Wymiarki na działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

• 3 czerwca 2013 r. z Wojewódzkiego Sąd Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 

wpłynęło doręczenie odpisu skargi i odpowiedzi na skargę radnego Waldemara 

Janiszewskiego. 

• W dniu dzisiejszym wpłynęła Uchwała Nr 349/2013 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 3 czerwca 2013 r. w 

sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wymiarki 

dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi. RIO wydało pozytywną opinię o 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 rok. 

Ad. 8. Sprawozdanie Wójta Gminy Wymiarki z działań  podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami. 

W okresie pomiędzy sesjami odbyły się  zebrania wiejskie we wszystkich 

sołectwach dotyczące nowego systemu gospodarki odpadami oraz spraw bieżących. 

W tym czasie odbyło s ię  także spotkanie z geodetą- „różczkarzem” , dzięki któremu 

znaleziono źródło wody. Ponadto miało miejsce Walne Zgromadzenie ŁZG. W 

okresie od 7-13 maja Wójt Gminy uczestniczyła w delegacj i  do francuskiego miasta 

Blanzy w związku z obchodami 35-lecia współpracy francusko-niemieckiej . 15 maja 

do UG Wymiarki zgłosi ła się  inspektor z ZUS, która przeprowadzi kontrolę  w 

naszej  jednostce. W maju miało miejsce także spotkanie z kandydatami na 

skarbników (należałoby się  spotkać  z nimi na wspólnej  komisj i) .  22 maja odbyło się  

spotkanie w sprawie organizacj i  dożynek powiatowych, natomiast 24 maja 

spotkanie z przedstawicielami fermy norek. Pozyskali  oni materiał  na remont drogi 

na Lubartów (podkłady).  Teraz trzeba sf inansować  ich transport.  Gmina miałaby 

ponieść  połowę  kosztów (t j .  ok. 40 tys. zł) .  Aktualnie nie posiadamy takiej  i lości  

środków ale będziemy ich szukać .  

W okresie między sesjami podpisano umowę  na remont drogi  1 Maja i 

Wiejskiej . Przetarg na remont stadionu także zakończył się  sukcesem.3 czerwca 

podpisano umowę .   Jedynie przetargi na odpady nie przyniosły efektów. 31 maja 

otrzymaliśmy zgodę  na wykonanie kanal izacj i  wodociągowej i  burzowej  na ul. I 
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Maja i  Wiejskiej . Do sierpnia prace muszą  się  zakończyć .  29 maja odbyło się  

otwarcie hal i  sportowej  związane z uroczystym  zakończeniem polsko- 

niemieckiego projektu. Impreza była transmitowana przez TVP Gorzów. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy, Pan Piotr Adamek 

podziękował serdecznie radnemu Cezaremu Hoffmanowi za inicjatywę  w sprawie 

budowy hal i ,  poprzedniej  radzie za podjęcie działań  w celu jej  wybudowania oraz 

obecnemu Wójtowi za dokończenie projektu.  

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) oceny zasobów pomocy społecznej na 2012 rok dla Gminy Wymiarki   

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 13 radnych 

Za : 13 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się :  0 radnych 

Uchwała została przyję ta jednogłośnie.   

Uchwała nr XXVIII/161/2013 stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu. 

b)  zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia  

ścieków na okres od dnia 1 lipca 2013 r. do dnia 30 czerwca 2014 r. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 13 radnych 

Za : 13 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się :  0 radny 

Uchwała została przyję ta jednogłośnie.   

 Uchwała nr XXVIII/162/2013 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

c) ustalenia dopłaty do stawki ceny za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść  projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 13 radnych 

Za : 13 radnych 
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Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się :  0 radnych 

Uchwała została przyję ta jednogłośnie.   

Uchwała Nr XXVIII/163/2013  stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2013 r. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść  projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 13 radnych 

Za : 13 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się :  0 radnych 

Uchwała  została przyję ta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXVIII/164/2013  stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wymiarki na lata 2013-2022 

 Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 13 radnych 

Za : 13 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się :  0 radnych 

Uchwała  została przyję ta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXVIII/165/2013  stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. Wolne wnioski i  zapytania. 

1. Sołtys Roman Czarkowski:  

•  Sołtysi tak samo jak radni powinni trzymywać  materiały na sesję  wraz 

z zawiadomieniami. 

•  Mieszkańcy gminy pytają czy mogliby skorzystać  z ziemi znajdującej 

się  naprzeciw hal i  sportowej  aby podsypać  swoje podwórka. 

•  Trzeba zrobić  kratkę  na wodę  koło hal i  oraz postawić  śmietniki  od 

szkoły do sklepu w Witoszynie. 

2. Sołtys Józef  Grygorowicz: 

•  Na drodze z Wymiarek do Lutynki przez las jest mnóstwo dziur, które 

należy połatać .  
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•  Zdaniem sołtysa gmina nie od tej  strony zabiera się  za gospodarkę  

odpadami.  Najpierw ustalono stawki,  potem ogłoszono przetarg co 

zdaniem sołtysa mija się  z celem. 

•  W centrum Wymiarek jest dziura w asfalcie, natomiast koło sklepu 

ABC oraz huty niebezpieczeństwo stwarzają  odsłonię te studzienki.  

•  Dawniej  wykaszano pobocza i  rowy jednocześnie, teraz już tylko 

pobocza raz w roku. Zwierzyna pasie się  koło dróg stwarzając 

zagrożenie. 

3. Radny Piotr Kowalski:  

•  Radny pochwali ł  Panią  Bożenę  Sawińską ,  kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w Wymiarkach za uporządkowanie parku w Witoszynie. 

Zapytał czy zaplanowano oświetlenie obiektu aby ustrzec go przed 

wandalami. Pani Kierownik oznajmiła, że na oświetlenie terenu nie 

zaplanowano środków f inansowych. 

4. Radny Edward Kowalów: 

•  Zdaniem radnego na terenie Gminy Wymiarki brakuje ławeczek, na 

których mieszkańcy mogliby odpocząć  np. w trakcie zakupów. Można 

zabezpieczyć  na ten cel środki.  

•  Radny uważa, że problemy dotyczące dziur w drogach nie zostaną  

załatwione tak samo jak wiele innych spraw. Gmina uzna, że to należy 

do kompetencj i  powiatu i  mówiąc potocznie „umyje ręce”. Tak nie 

można robić ,  tu chodzi o nasze bezpieczeństwo. 

5. Przewodniczący Rady Gminy Piotr Adamek: 

•  Na sesję  powinno się  zaprosić  Starostę  Żagańskiego i  przypomnieć ,  że 

Wymiarki także należą  do powiatu. My także płacimy podatki i  

oczekujemy wsparcia.  

6. Radny Cezary Hoffman: 

•  Radny serdecznie podziękował wszystkim zaangażowanym za pomoc w 

organizacj i  cyklu imprez związanych z uroczystym zakończeniem 

polsko-niemieckiego projektu pn.”Transgraniczne Centrum Sportu 

Szkolnego”. 

Pani Wójt podsumowując poinformowała, że materiały na sesję będą 

przekazywane sołtysom jeś l i  Rada Gminy uzna to za stosowne. Jeś l i  chodzi  o 

ziemię  naprzeciw hal i  to zostanie ona niebawem uprzą tnię ta bo działka ma 

zostać  sprzedana. Jeś l i  chodzi  o odpływ obok hal i  to sprawa zostanie 

przemyś lana i  przekazana dalej . W chwil i  obecnej  Gmina nie posiada 
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środków na nowe kosze na śmieci. Jeś l i  chodzi o sprawy dotyczące dróg, 

rowów, poboczy powiatowych to na sesję  zostanie zaproszona Starościna. 

Ponadto radni  powinni wybrać  się  na sesję  powiatu i  tam przedstawić  swoje 

wnioski. 

 Odnosząc się  do opłaty śmieciowej , Pani Wójt poinformowała, że nie 

było moż l iwo ści ogłoszenia przetargu bez uprzedniego zabezpieczenia 

środków w budżecie na ten cel. Gmina nie ma na to  wpływu, tak nakazują 

przepisy. Na oświetlenie parku nie ma środków w budżecie. Jeś l i  chodzi o 

ławkę  dla mieszkańców to do tej  pory zgłosi ł  się  tylko jeden mieszkaniec, 

który chciał ławkę  pod sklepem, w miejscu w którym zwykle spożywany jest 

alkohol. Takiej  ławki gmina na pewno nie postawi. 

Ad. 11. Zamknięcie obrad XXVIII sesj i .  

Wskutek wyczerpania porządku obrad Pan Piotr Adamek- Przewodniczący 

Rady Gminy Wymiarki zamkną ł  obrady XXVIII Sesj i  Rady Gminy Wymiarki. Na 

tym protokół zakończono. Protokół zawiera 11 stron, ponumerowanych od 1 do 11. 

Sesja trwała nieprzerwanie od godz. 16:00 do godz. 17:30. 

 

 

  Protokołowała:                                                         Przewodniczący Rady 

 

Paul ina Czubińska                                                        Piotr Adamek 


